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P¡otokól Nr IV/201 1
Z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla siE dnia 25 stycznia 2011r. w sali
konferencyjnej Urzgdu Gminy.

Porz4dek obrad:
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno5ci obrad.
2. Informacj a Wójta Gminy z pracy miqdzy sesjami.
3 . Informacj a Przewodnicz4cej Rady Gminy z pracy mtEdzy sesj ami .
4. Interpelacje, zapfiania i wnioski.
5. Dzialalnoéó Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania,,Duch Gór"
6. Omówienie p odlqczeh do systemu wodoci4gów i kanalizacji na terenie gminy.
7. Podjqcie uchwal w sprawie:

- przyjEcia Gminnego Programu Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych
i Narkomanii na 20 1 I rok ( proszg o zabranie proj ektu uchwaly ) ,

- ustalenia sluZebnoSci gruntowej,
- zmiany uchwaly nr 374|XLYI/10 z dnia22.10.2010r. w/s zuniany dziaLek,
- zarzqdzeniav,ryborów soltysa i rady soleckiej.

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapTtania i wnioski.
9. Wolne wnioski i informacie.
l0.Zamknipcie sesji.

Ad. 1.
O godzinie 9.00 Przewodnicz4ca Rady Gminy Myslakowice Teresa Rupniewska otworzyla
IV sesjE rady stwierdzaj4c, Ze w sesji uczestniczy wymagana iloÉó radnych wobec czego
obrady sesji s4 pra\ /omocne.
Pnewodniczqca zapytala czy ktoi wnosi uwagi bed2 wnioski do protokolu z poprzedniej sesji
rady - uwag nie wniesiono, protokól zostal przyjpty przy 12 glosach za.

Przewodnicz4ca wniosla autopoprawkq do porz4dku obrad sesji poprzez wprowadzenie po
pkt 6 nastgpuj 4cych punktów:
7 . Zaf:wierdzenie planu pracy rady na rok 201 I .
8. Zafwierdzenie planów pracy poszczególnych komisji rady na rok 201 1.
9. Zatwietdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej nal-sze póhocze 201 1 roku.
Pozostale punkty otrzymajq kolej n4 n umeracjq.
( na salg obrad przybyl radny JózefNiziolek ).
Porzqdek obrad, po wprowadzeniu autopoprawki , zosfal przyjgty przy 12 glosach za.

1'd.2.
Wójt Gminy zloZyl informacjg o pracy miqdzy sesjami.
Wójt zajmowal sig m. innymi nastqpuj4cymi tematami:
- p¡ojektami uchwal rady gminy,
- wydaniem zarzqdzei,
- przygotowaniem propozycji tematów do planu pracy rady gminy,
- omówieniem propozycji do planów pracy rady,
03.01 . I  l .  -  spotkanie z Komendantem Policj i  .
04.01.i1 - UrzqdMarszatkowski, Urzqd Wojewódzki rozmowy na temat Érodków na
usuwanie skutków powodzi
09.01.1 1 - Wroclaw - rozmowy na temat boiska w tr-omnicy,
12.01.11 - spotkanie ze Stowarzyszeniem Sympatyków Gminy Myslakowice,
15.01.11 - spotkanie oplatkowe osób niepelnosprawnych,
18.01.1 1 - spotkanie z Prezesem KSWiK Pani4 Danut4 Kolodziej.



19.01 .1 1 - spotkanie z Panem Kotowiczem, informacj a o sprzedazy kopalni.
2I.01-11 - Zgromadzenie wspólników KSWiK,
Wójt poinformowal, ze na poczqtkt miesi4ca lutego powinna siE odbyó sesja Rady Gminy
Myslakowice w zwiqzktt zfym 2e gmina musi podj4ó uchwalp o zwigkszeniu udzialu w
Spótrce, o kwotq 1.076.000 21. Wiq;ze sip to z rozliczeniem I etapu programu zwi4zanego z
budow4 sicie instalacji wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy ( zapewnienie udzialu
wlasnego ).
Sprawa dotyczy c^ercch wspólników: Kowary, Podgórzyn, Szklarska Porgba i Myslakowice
na terenie których byl realizowany program.

Ad. 3.Informacj a Przewodniczqcej Rady Gminy z pracy migdzy sesjami:

1 .Udzial w Konferencji podsumowuj4cej realizacJe projektu ,,Centrum wspierania
aktywnoSci wiejskiej "
2. Jaselka - Szkola w Myslakowicach
3. Spotkanie z Dziekanem Mieczyslawem Bendkowskim.
4. Udzial w pracach komisji:
- BudZetu i Rozwoju Gminy
- Gospodarki Komunalnej ,Ochrony Srodowiska i Bezpieczeústwa Publicznego .
- OÉwiaty Kultury ,Sportu Zdrowia i Opieki Spolecznej .
- Spotkanie z panem Dariuszem Domaiskim ,dyrektorem szkoly w Karpnikach,
w spotkaniu uczestniczyli przewodnicz4cy poszczególnych komisji.

Przyjmowanie interesantów w kaZd4 érodE w siedzibie Biura Rady w godz. od 12.00 -1500 .

Ad. 4. Interpelacj e, zapytania i wnioski.
Radna Janina Radomska -
Interpelacja dotycz4ca poprawy jakoéci dróg w Wojanowie i Bobrowie ( interpelacja w
zalqczenfu).
Zapltania dotycz4ce Spólki KSWiK
1/ mozliwoSó splaty kedytu z odpisów amortyzacyjnych
2l zapfianie odnoSnie ceny Écieków dl a Ketrpaczy - czy nast4pilo urealnienie w stosunku do
kalkulowanych kosztów
3/ rozliczema z gmin4 Podgórzyn - koszty byly szacunkowe a nie rzeczyrviste,
4/ czy Rada Nadzorcza podjgla jak4É decyzje odnoénie programu naprawczego Spólki.

Radna Maria Szorkin - interp elacja dotyczqca dowozu dzieci do szkól - autobus, który
dowozi dzieci do szkoly w Myslakowicach o godz. 7.40 jest bardzo przepelniony. Rodzice
prosili o interwencje w tej sprawie. MoZe wipkszy autobus.

Radna Teresa Rupniewska -
1/ mieszkaricy Gruszkowa maj4 zasfrzeZenia co do wykonawstwa drogi, jak wygl4da
tozliczenie,
2/ zapytanie odnoénie prób rajdowych, które odbyly sig dnia 30 grudnia, kto wydal zgodg na
przeprowadzenie prób.
( na salg obrad przybyla radna Gabriela Misáak )

Ad. 5. Dzialalnoéó Stowarzyszenia Lokalna Grupa DziaLania,,Duch Gór"



Przewodnicz4ca RG poinformowala,2e femat fraftl pod obrady rady na wniosek Komisji
OÉwiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Spolecznej, natomiast Komisja Budzetu i
Finansów, na posiedzeniu w dniu 23 grudnia 2010r. zlo2yla wniosek o odst4pienie Gminy
Myslakowice od Stowarzyszenia LGD ,,Duch Gór"
Na sesjg zostal zaproszony pzedstawiciel Stowarzyszenia Pan Marcin Sobaszek, który
przedstawil informacjE d,ofyczEcqdzialalnoÉci Stowarzyszenia ( informacj aw zalqczeniu ).
Paftnerstwo Ducha Gór powstalo z inicjatywy Gminy Myslakowice i od 2005r. prowadzi
dzialania maj4ce na celu wspieranie rozwoju obszarów wiejskich w Kotlinie Jeleniogórskiej.
Do 2009r. dzialatro jako fundacja, od stycznia 2009r. dziaLa jako Stowarzyszenie Lokalna
Grupa Dzialania Partnerstwo Ducha Gór.
Fundacja w 2006r. zloirylawniosek i pozyskala kwotE 465.000 zL kIóra zosfala ptzeznaezona
na wspieranie dzialaú na terenie trzech gmin: Mysiakowice, Podgórzyn i Janowice Wielkie.
Fundacja wspólfinansowala imprezy: Kiermasz Adwentowy, Dni Tyrolskie, Dozynki.
Stowarzyszenie otrzymalo kwotg okolo 5 mln. zi. w ramach Programu Rozwoju Obszarów
Wiejskich, na ,,OdnowE wsi", Male projekty, ,,Tworzenie i rozwój mikroprzedsigbiorstw oraz
,,Ró2nicowanie w kierunku dziaialnoSci nierolniczej".
O przyznanit Srodków decyduj4 czlonkowie Rady. W Radzie jest 16 czlonków, z tego oSmiu
z Gminy Myslakowice.
W ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich Gmina zloZyla wniosek o dotacjg w
kwocie 500.000 zl, wniosek uzyskal pozl.tywn4 opinig Rady i zostal przekazany do UrzEdu
Marszalkowskiego.
W ramach,,Malych projektów" LZS zlozylo wniosek na kwotQ 6.000 zi, na
wspólorganizowanie imprezy, wniosek równie2 obecnie znajduj e siE w UrzEdzie
Marszalkowskim.
Podsumowuj4c Pan Marcin Sobaszek poinformowal, 2e Srodki, które przekazuj e gmina,
wielokrotnie wracaj 4 do gminy i do poszczególnych pafnerów, którzy na terenie gminy
dzialajar.

Po zapoznanit sig z dzialalnoÉci4 Stowarzyszenia Przewodniczqca Komisji BudZetu i
Finansów, w imieniu komisji, wycofala wniosek o odstqpieniu Gminy Mysiakowice od
Stowarzyszenia LGD ,,Duch Gór"

Ad. 6. Omówienie podlqczeú do systemu wodoci4gów i kanalizacji na terenie gminy.

W posiedzeniu sesji uczestniczyl Dyrektor KSWiK O/Myslakowice który poinformowal, Ze
na terenie Gminy Myslakowice, w ramach Kontraktu VII zostalo wykonanych 1043 przylqczy
kanalizacyjnych i 702 przylqcza wodoci4gowe.
Do przyl4czy wodoci4gowych wpiElo siE 51 budynków, do przylqczy kanalizacyjnych 164.
KSWiK przygotuj e wykaz budynków, które winny siE wpi4ó do sieci kanalizacyjnej, Urz4d
Gminy wyda decyzje administracyjne o wpiqcie, zgodnie z ustaw4 o utrzymaniu czystoÉci i
porz4dku, wyj 4tek nie dotyczy mieszkaiców, którzy posiadaj 4 przydomowe oczyszczalnie
écieków.
W momencie kiedy wszyscy mieszkaicy podl4cz4 sig do sieci kanalizacyjnej zrzut Écieków
zwiqkszy siq o 30.000 m' .
Z dnia na dziei zwiEksza siE zrzul écieków z Karpacza, cena za 1 m' écieków z Karpacza
wynosi 3,62 zl. za 7 m'
Soltys Boguslaw Trzaska poruszyl temat podlqczenia do kanalizacji budynków nie ujgtych w
systemie, do których odlegloSó wynosi powyzej 10 - 1 5 m.
Odp. K. Slgzoka - zgodnie z obietnicqbylego Prezesa Spólki do tych nieruchomo3ci Spólka
dokona wvkouów.



Radna Janina Radomska poruszyla temat jakoSci dróg gminnych przy studzienkach
kanalizacyjnych.
Odp. K. SlEzoka - w okresie wiosennym zostanie dokonany przegl4d, usterki zostan4
usunlgte.
Wójt poinformowal o sJtuacj i Spólki - koniecznoÉó powolania silnego Zarz4du,
niedoszacowanie Spólki, zblt duZa iloSó oddzialów, Sci4galnoéó naleZnoSci.

Soltys Andrzej Wrona poruszyl femat przyl1czenia do systemu kanalizacji Oérodka Monar.
Odp. K. Slgzoka - w momencie projektowania systemu kanalizacji ówczesny kierownik
OSrodka nie wyraziL zgody na podl4czenie i przyl4czenie do budynku nie zostalo
zaprojektowane. Dwa lata temu byla prowadzona rozmowa z kierownikiem, Ze jeleli zakupt4
materialy i wykonaj 4 wykop, Spólka nieodplatnie dokona wpigcia do kanalizacji. Do dnia
dzisiejszego brak odzewu ze strony Monaru.
Radny Józef Niziolek - w taryfie zostalo ujEte 2/3 rat leasingowych na zakup samochodu
specjalistycznego / kwota okolo 80.000 z1.l
Odp. K. Slqzoka - do dnia dzisiejszego samochód nie zostal zakupiony a kwota ta zostala
darowana Gminie Podgórzyn jako upust w taryfie za wodg i écieki.
Rada Gminy przyjgla do wiadomoéci powy2sze informacje.

Ad. 7 . Zafwierdzenie planu pracy rady na rok 201 1 .
Radna Janina Radomska zglosila wniosek formalny o dopisanie do planu pracy rady w m-cu
lutym tematu:
- stan sieci szkól na terenie gminy Myslakowice
Oraz w m-cu wrzeóniu tematu:
- realizacja planu rozwoju turystyki, stwarzanie warunków do Éwiadczenia uslug
turystycznych.
Raz na kwartal, w sprawach róZnych rada powinna uwzglgdnió sprawozdanie Komisji
Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli.
Wójt Gminy wnioskowal aby w palnie pracy rady, w m-cu maju, czerwcu i pa2dziernlku
uwzglpdnió temat:
Funkcj onowanie Spólki KSWi K.
Plan pracy rady, po wprowadzeniu poprawek, zostal przyjEty jednogloSnie.

Ad. 8. Zafwierdzenie planów pracy poszczególnych komisji rady na rok 201 1.
Przewodnicz4ca RG poddala pod glosowanie plany pracy poszczególnych komisji rady:
- plan pracy Komisji BudZetu i Rozwoju Gminy zatwier dzony przy 13 glosach za,
- plan pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Spolecznej - zatwierdzony
przy 13 glosach za,

- plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej. Ochrony Srodowiska i Bezpieczeústwa
Publicznego - zafwierdzony przy 13 glosach za.

Ad. 9. Zafwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej naI-sze póhocze 201 1 roku.
Radna Janina Radomska zglosila wniosek formalny o przesuniEcie zatwierdzenia planu pracy
i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na nastqpn4 sesjE rady - wniosek zostal przyjEty przy 13
glosach za.

Ad.10. Podjgcie uchwal:
Rada Gminy Myslakowice podjEla nastEpuj4ce uchwaly:



Wójt Gminy przedstawil projekt uchi¡/aly w/s Gminnego Programu Rozwi4zywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 201 1 rok.

Przewodniczqca Komisji O3wiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Spolecznej Gabriela
Misztak poinformowala, 2e projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu komisji, Komisja
pozltywnie opiniuje projekt uchwaly, z uwzglEdnieniem nastEpuj4cych wniosków komisji:

1. Przy realizacji GPMAiN komisja wnosi o rozszerzenie realizowanych form
profilaktycznych i adresowanie ich l4cznie do dzieci i ich opiekunów, udzielaj4c w tym
wsparcia calym rodzinom zagrozonym pafologi4 spoleczn4.

2. NaleZy zwipkszyó wykorzystanie iwietlic Gminnego OÉrodka Kultury na terenie gminy
tak, aby mogly pelnió wiqksz4rolE w zakresie realizowanych dzialaír profilaktycznych.
Dzialania zapisane w programie winny znale1ó odz:wierciedlenie we wszystkich
Swietlicach GOK w gminie ( wspólpraca GOPS z GOK ).

3. W skladzie komisji AA powinny znale2ó siE osoby ze érodowiska, które z autopsji zna¡4
problemy alkoholizmu i przemocy w ¡odzinie oraz osoby, które maj4 przygotowanie
zawodowe.

4. Zakfywizowanie dzialai Punktu Konsultacyjnego poprzezjego aktywny udzial w Zycru
spolecznym na terenie caiej gminy ( utrzymywanie stalego kontaktu z rodzinami
zagr o Zony mi patolo gi4 )

5. Komisja widzi potrzebE kolejnego spotkania z Przewodnicz4cym Komisji AA, który
przedstawi szczególowe rezultaty i statystykg realizowanych dziaiaú w 2010 roku.

Uchwaia Nr IV/20/71 wls przyjgcia Gminnego Programu Rozwi4zywania problemów
Alkoholowych i Narkomanii na 201 1 rok - podjgta przy 13 glosach za

Wójt Gminy przedstawil projekt uchwaly w/s ustalenia sluZebnoéci gruntowej.
Radna Janina Radomska wnioskowala aby wyst4lió do mieszkaúców nieruchomoéci
z propozycj4wykupu gruntu pod budynkiem.

Uchwala nr IV/21l11 w/s ustalenia slu2ebnoSci gmntowej - podjEta przy 13 glosach za.

uchwala Nr rv/22111 wls zmiany uchwaly nr 314lXLYrl1j z dnia22.10.2010r. w/s zamiany
dzialek - podjptaprzy 13 glosach za.

Uchwala Nr M23111 wls zarzqdzenia wyborów soltysa i rady soleckiej - podjEta przy 13
glosach za.

A d .  1 1 .
Wójt udzielil odpowiedzi na interpelacje, zapltuania i wnioski:
Odp. dla radnej Marii Szorkin - temat dowozu dzieci do szkoly godz. 7.40 zosfanje
sprawdzony przez pracownika urzgdu.
Odp. dla radnej Teresy Rupniewskiej - Droga zostala wykonana zgodnie z dokumentacj4
techniczn4 i nadzorem inwestorskim, zoslala rozliczona i odebrana. Gwarancj a na t4 drogE
wynosi 3 lata. Je2eli sq uchybienia zostanie powolana komisja celem dokonania przegl4du.
W momencie odbioru uwag nie bylo.
Odno5nie prób rajdowych Wójt udzieli odpowiedzi na piSmie.



Soltys wsi Gruszków poinformowal, Ze Pan Kisiel z Automobilklubu wystqpil o
udostgpnienie drogi celem wykonutia 2 godzinnych prób rajdowych, Rada Solecka wyrazila
na to zgodg.

Ad. 12.
Radna Janina Radomska zw¡ócila sig z proébqdo Przewodnicz4cej Rady Gminy aby do
porz4dku obrad j ednq z najblizszych sesji dol4czyó informacje o mo2liwoéciach i
przygotowaniach gminy w zakesie pozyskania Srodków pozabudZetowych na zadania
publiczne.

Radna Misztak Gabriela zwrócila sip na piSmie do Wójta o przedstawienie trybu wyboru
skladu Komisji Konkursowej do oceny ofert zloZonych w ramach ogloszonego konkursu na
realizacjE zadai pttblicznych Gminy Mysiakowice.

PrzewodniczEca RG poinformowaia, 2e sesja nadzwyczajna odbqdzie siE dnia 9 lutego o
godzinie 9.00

Sohys Eugeniusz Wysoczaúski - droga powiatowamiedzy Bukowcem a Kroguicem, na
pe'!rynym odcinku nie ma rowów odwadniaj4cych i woda wylewa sig na drogq. Powiat
powinien udro2nió rów gdyZ zagru2a to bezpieczeústwu uzltkowników drogi.
Soltys zaapelowal równieZ do Rady o zajEcie siQ tematem Szkoly Podstawowej w
Karpnikach.

Ad. 13
Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4ca RG zamknEla obrady IV sesji rady.

W sesji uczestniczylo 13 radnych

Sesja trwala do godziny 13.20

Wykaz radnych nieobecnych na sesji:
CieÉiik Jerzy - usprawiedliwiony
Jarosz Alicja - nieusprawiedliwiona

Protokolowala
E. Nizwald

i , R Z E W
I¿i( ly Cr¡t i


